
Notulen Hoera Maasbree  14-10-2024 

Aanwezig: Silvy (voorzitter), Sharon, Anouk G,  Niels, Els (notulist), Monique (BSO)  

Afwezig:  Anouk K, Erik   

 

1. Opening 

Monique, BSO-coördinator, zit erbij vandaag om te kijken hoe een bijeenkomst 

verloopt.  

Notulen vorige vergadering zijn besproken. Geen op- of aanmerkingen hierop.  

 

2. Aanbod 2025 conform mail 

Kort doorgenomen. Het is voor iedereen duidelijk. Iedereen is akkoord.  

 

3. BSO 

- Wachtlijst 

Status besproken van de BSO en dagopvang (ook voor VVE-indicatie is een 

wachtlijst) wordt vaker gezien dat kinderen wel een plekje innemen, maar 

vervolgens vaak niet komen. Hoera gaat hier vaker met ouders over in gesprek 

om te kijken wat er nodig is. Betreffende de dagopvang, VVE-indicatie, hier gaat 

Hoera tevens met de gemeente over in gesprek om te kijken hoe dit opgepakt kan 

worden aangezien de gemeente de VVE-plaatsingen merendeel mee financiert en 

er nu een wachtlijst is. 

- Personeel 

Blijft een zoektocht om personeel te vinden voor de BSO. Het is gelukt om een 

vervangster te vinden voor een collega die weg is gegaan. BSO loopt verder goed, 

ouders zijn tevreden.  

- Ruimtes 

M.i.v. 28 oktober komt er 1 VSO/BSO basisgroep in OKC de Wereld en 1 

basisgroep bij de Violier onderbouw/3+ groep. Voorlopig blijven er 2 basisgroepen 

om te kijken hoe dit gaat lopen in de praktijk. 

 

4. Samenwerking scholen en Hoera 

Hier zijn we volop stappen in aan het zetten nu de verbouwing bijna helemaal af is. 

Het is soms nog zoeken samen in één gebouw. Het blijft goed met en op elkaar 

afstemmen.  

 

5. Ouderavond (Violier, OKC de Wereld en Hoera)  

Het beloofd een geweldige avond te worden. Het moet nog wel goed rondgesproken 

worden, want het is voor enkele ouders niet duidelijk wat nu precies de bedoeling is. 

Er komt nog een vervolg op deze avond! Ook zal verdere informatieverspreiding nog 

opgepakt worden, omdat het nu niet voor iedereen duidelijk is wat je deze avond 

kunt verwachten. Sharon gaat dit oppakken met Ankie van Cultuurpad.  

 

6. Update GGD-ruimte 

Komende week is er een afspraak met de aannemer om te bespreken wat er met de 

ruimte gaat gebeuren. Ruimte wordt omgebouwd tot multifunctioneel opvangruimte 

zodat alles erin kan (dagopvanggroepen tot BSO). Het is nog niet duidelijk waar de 

ruimte precies voor ingezet gaat worden. Dit hangt af van meerdere factoren.  



Voorkeur is om in januari 2025 gelijk de verbouwing te starten, maar dit is 

afhankelijk van de aannemer.  

 

7. Buitengebied scholen 

Eerste schetsen van het buitengebied rondom de scholen zijn gedeeld met klankbord 

groep. Het is een groter plan dan aanvankelijk werd gedacht. De eerste schetsen 

gaan naar de gemeente. Waarschijnlijk gaat het een hele tijd duren voordat er 

daadwerkelijk iets aangepast gaat worden. Er komt ook een verkeersonderzoek 

omdat het Kenndeyplein wellicht vergroend gaat worden.  Het is belangrijk om te 

kijken waar al die auto’s dan blijven en hoe het zit met de veiligheid rondom de 

scholen en Hoera.  

 

8. Nieuwe data volgend jaar 

13 januari 2025: 20.00 uur 

14 april 2025: 20.00 uur 

30 juni 2025: 20.00 uur (bespreken dag van de leidster)  

6 oktober 2025: 20.00 uur  

 

9. Rondvraag 

Er zijn geen punten voor de rondvraag.  

 


